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Aan het college van burgemeester en schepenen Jabbeke 

Aan de schepen middenstand en Handel Dhr. Pollet Jan 

Aan de algemeen directeur Dhr. Gabriel Acke 

 

 

Betreft: schriftelijke vraag –   Lokale aanpak -Leegstand handelspanden -  

 

Geachte, 

 

 

Eén van de meest hinderlijke elementen voor een vitaal straatbeeld en de 

aantrekkelijkheid van dorpskernen is leegstand.  

 

Leegstand van handelspanden kan al snel een sneeuwbaleffect veroorzaken en uiteindelijk 

resulteren in wegkwijnende winkelstraten en een verzwakte handelsfunctie in de dorpskernen. 

 

Heel wat steden en gemeenten worden geconfronteerd met de problematiek van 

leegstand. Zo ook de dorpskernen van de gemeente Jabbeke. 

 

In de oproep “premiestelsels kernwinkelgebied” van 2017 konden gemeenten projecten indienen 

om de gevelrenovatie van handelspanden, wonen boven winkels, of het verhuizen van 

handelszaken naar het kernwinkelgebied, te ondersteunen. 

 

Graag had ik dan ook antwoord op volgende vragen: 

 

• Hoeveel handelspanden staan momenteel totaal leeg?  Graag een overzicht van de 

leegstand per deelgemeente en de evolutie hiervan sinds 2013. 

 

• Hoeveel ruimtes boven handelspanden staan geregistreerd als leegstaand? Graag 

          een overzicht per deelgemeente en de evolutie sinds 2013. 

 

• Welke steun, en onder welke voorwaarden, krijgen eigenaars vanuit het 

gemeentebestuur om de ruimtes boven handelspanden bewoonbaar maken? 

 

• Welke beleidsmaatregelen nam het gemeentebestuur tot op heden om de handelskernen 

te versterken? 

 

• Diende het gemeentebestuur Jabbeke een aanvraag in om een beroep te kunnen 

          doen op de middelen in de context van de oproep uit 2017 van de Vlaamse Overheid? 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Reinhart Madoc  

Gemeenteraadslid 


